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Referat bestyrelsesmøde d. 12.11.2024.  

Deltagere: Niels Henrik, Jens Chr., Jan, Flemming, Tove og Kresten 

Fraværende: Jens Kr. Yde 

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Div. udvalg 

4. Buggyhus 

5. Julematch 

6. Evt.  

 

1. Referatet fra 17.0.24 godkendes og underskrives.   

 

 

2. Balancen gennemgås. 

Jens Kr. har sendt sine kommentar via mail, da han er forhindret i at deltage i dagens møde, han 

udtrykker sin bekymring iht. årets resultat, han er bange for at resultatet går i rødt.  

Balancen viser at greenfee indtægterne er faldet med 100.000, - banelejen er steget med 100.000, - 

og der har været en del udgifter på maskindriften så vi er udfordret.  

Bestyrelsen mener at resultatet overordnet kan accepteres, der har været mange uforudsete 

udgifter i årets løb, Jens Chr. foreslår at vi afskriver på drift midler og de største reparationer, 

Munkholm mener at vi skal tage ”skraldet” i år, i stedet for at trækkes med det f.eks. tre år, det 

besluttes at sagen afgøres når det endelige resultat skal gøres op.  

 

Der har været afholdt møde i Golfring Vest, hvor det besluttes at hæve kontingentet til kr. 650,-, 

250,- går til moderklubben, de 400, - til fordelingen.  

 

Bestyrelsen drøfter om kontingentet skal hæves i 2025, hvilket der er stemning for, men samtidig 

skal vi passe på ikke at stramme elastikken for meget, kr. 100,- nævnes, vi venter med at lægge os 

fast.  

 

Firmaet som står for betalingssystemet til boldautomaten, lukker desværre ned til foråret så der 

skal findes en ny løsning, NH mener at det nye system skal kunne håndtere mobilepay. Kresten 

undersøger mulighederne. 

 

  

3. Sponsorudvalg:  

Der arbejdes stadig på nye emner.   

 

Baneudvalg: 

Der arbejdes med drænearbejde flere steder på banen.  

Måske kan der blive tid til lidt malearbejde inden jul  

NH foreslår en arbejdsdag, Jens Chr. hører Jens om behovet. 

Den nye John Deer (Gator) er ankommet og taget i brug.   
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Begynderudvalg: 

Der er tilmeldt 2 deltagere til det første begynderhold i 2025.  

Der indkaldes til et møde med træner Mads Iversen om sæson 25.  

  

Matchudvalget: 

Jan begynder at planlægge sæson 25 

Næste opgave bliver Julematchen – Har sit eget punkt på dagsorden. 

    

Husudvalget: 

 

4. Byggetilladelsen til buggyhuset er modtaget så der er grønt lys for byggeriet. 

NH har fået priser på materialerne gennem Tømmergården. 

Der indkaldes til et opstartsmøde med div. hjælpere, NH-indkalder.  

 

5. Der er pt. 38 tilmeldte til matchen.  

Jan sørger for at indkøbe forplejning til dagen.  

NH og Kresten sørger for præmier, Tove laver dekorationer til lotteri.  

Det er aftalt med Jan og Else Marie Østergaard at de reklamerer for salg af juletræer.  

 

6. Der er ERFA møde med NVG, Morsø, Skive, Harrevig og SGK den 20. nov. i NVG, NH og Kresten 

deltager i mødet.  

Der afholdes ”Digital motorvej” på Hotel Thinggaard torsdag d. 14.11, NH deltager  

Vi skal snart have fundet en dato for generalforsamlingen, på valg er Tove, Jens Chr. og Kresten.  

Der indkaldes til møde med Baneanlæg A/S (dato aftales med Kris).  

 

Næste møde afholdes inden mødet med A/S.   

      

 
onsdag d. 4/12 kl. 17:00


